
 

Schiphol-Oost, 27 november 2020 

 

Geachte heer De Nooijer, 

 

Als gezamenlijke grondbonden bij Transavia willen wij graag reageren op uw “Update 25 november”, 

welke op 26 november per mail werd verzonden aan alle medewerkers. 

 

In deze update geeft u een onjuiste en suggestieve voorstelling van zaken ten aanzien van het 

overleg met “de bonden” over de arbeidsvoorwaardelijke bijdrage.  

 

U stelt: “Met de bonden leggen we de laatste hand aan de protocolteksten en zijn we op dit moment 

nog in overleg over het opnemen van de commitment clausule.”.  

Voor wat betreft het grondoverleg is dit onjuist, de teksten van ons protocol zijn feitelijk gereed, 

inclusief de genoemde clausule.  

Verder vermeldt u in uw bericht: “Eén van de dingen die nog steeds onze aandacht vraagt, zijn de 

afspraken met de bonden over de aanpassing van de arbeidsvoorwaarden. Ik kan me goed 

voorstellen dat jullie daar ook op zitten te wachten.” en “We zijn daar nog over in gesprek waardoor 

de protocollen helaas langer op zich laten wachten.”.  

Hiermee wekt u de onterechte suggestie dat Transavia wacht op uitsluitsel van de vakbonden en dat 

u het voortduren van de (door uzelf nog niet afgeronde) gesprekken betreurt.  

 

Tot slot geeft u aan: “Zonder deze afspraken voldoen we niet aan de condities die de overheid stelt en 

kunnen we nog geen aanspraak maken op de kredietfaciliteit. Het gaat ons een hoop rust geven 

wanneer we dit achter ons kunnen laten en het vraagt dus nog wat van ons en ook van jullie geduld.” 

Dit is een zeer tendentieuze uitspraak, aangezien u hiermee de vakbonden ten onrechte de 

verantwoordelijkheid voor mogelijke gevolgen van het nog niet gemaakt hebben van afspraken 

toeschrijft.  

 

Wij hechten er aan om nadrukkelijk te vermelden dat FNV Luchtvaart, CNV Vakmensen en de NVLT in 

afwachting zijn van de definitieve afspraken, die Transavia heeft gemaakt in de protocollen van de 

vliegers en cabine.  

 

Zoals afgesproken zullen wij met dat inzicht de balans tussen de afspraken toetsen. Het is u bekend 

dat de afspraken met de vliegers en dan met name de toegezegde returns naar onze mening niet in 

balans zijn met de afspraken voor de grondmedewerkers. Wij hebben u hier al meerdere malen op 

gewezen en u als CEO en de Transavia directie gevraagd om hiervoor een oplossing te vinden.  

Dit verzoek wacht op een actie van uw zijde, 

Wij zijn bereid om de protocol teksten per omgaande om te zetten naar een definitieve versie en na 

een oplossing voor de balans op basis van de definitieve protocollen over te gaan tot raadpleging van 

onze leden. Wij wachten uw voorstellen af en zijn beschikbaar voor overleg. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Birte Nelen   Michiel Wallaard  Joop Hofland 

FNV Luchtvaart   CNV Vakmensen  NVLT 


